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OBČINA ČRENŠOVCI 
Občinski svet 
 

Z A P I S N I K 
19. seje Občinskega sveta Občine Črenšovci, ki je bila dne, 25.1.2017 ob 17. uri, 

v sejni sobi Kleklovega doma v Črenšovcih. 
 

 
Sejo je vodil župan Občine Črenšovci Anton Törnar in ugotovil, da so prisotni naslednji člani Občinskega sveta:  
Miha Horvat, mag. Marija Horvat, Matej Kranjec, Anton Horvat, Dominik Horvat, Dušan Utroša, Vladimir Žalik, 
Anton Radman, Stanko Bohnec, mag. Roman Kolenko, Darja Hodnik in Boris Kreslin. 
 
Odsotni člani OS: dr. Matej Kolenko, Ivan Rajtar in Meri Horvat. 
 
Ostali prisotni: Aleksandra Ribarič, predsednica NO, Jožica Cigan, Stanko Lebar in Milena Antolin - občinska 
uprava. 
 
  
Ad/1 
Župan Anton Törnar je ugotovil, da je prisotnih 12 članov OS, da je občinski svet sklepčen in lahko nadaljuje z 
delom.  
 
Ad/2 
Župan je predlagal naslednji DNEVNI RED: 

1. Ugotovitev prisotnosti članov Občinskega sveta Občine Črenšovci, 
2. Določitev dnevnega reda 19. seje Občinskega sveta Občine Črenšovci, 
3. Pregled zapisnika 18. redne seje in 3. dopisne seje Občinskega sveta Občine Črenšovci, 
4. Obravnava predloga proračuna Občine Črenšovci za leto 2017, 
5. Tekoče zadeve in 
6. Vprašanja in pobude članov občinskega sveta. 

 
Ad/3 
Župan Anton Törnar je podal pregled zapisnika 18. redne seje Občinskega sveta Občine Črenšovci, ki je bila  
14.12.2016 in 3. dopisne seje, ki je bila 10.1.2017. Člane OS je seznanil, da zadruga Pomelaj ni pridobila statusa 
razvojne agencije, zato tudi ne moremo prenesti nanjo pooblastil za izvajanje nalog iz razvojnih programov.  
 
Pri pregledu zapisa 3. dopisne seje je povedal, da se je občina prijavila na javni razpis z investicijo Energetska 
sanacija stavb v lasti Občine Puconci in Občine Črenšovci in upa, da bo uspešna. 
 
Dušan Utroša, član OS, je predlagal dopolnitev zapisnika 18. redne seje in sicer, da se pri Ad/8 pri zadnji njegovi 
razpravi doda  novo besedilo, kot pojasnilo za vabilo, ki ga je župan omenjal na seji in sicer. »Kar se tiče vabila je 
takšno, kot je bilo. Če se je kdo prepoznal, ni nič narobe. Vemo tudi kakšne so poti, če koga kaj moti.« 
 
Člani OS so soglasno potrdili zapisnik 18. redne seje OS, z dopolnitvijo, ki jo je predlagal član OS, Dušan Utroša. 
Prav tako so soglasno potrdili zapisnik 3. dopisne seje OS. 
 
Ad/4 
Župan je povedal, da so predlog proračuna obravnavali odbori Občinskega sveta in predlagal, da predsedniki 
odborov predstavijo stališča in predloge v takšnem vrstnem redu kot so imeli seje. Zapisniki odborov so bili v pisni 
obliki posredovani članom OS na seji. 
 
Mag. Marija Horvat, članica OS in predsednica Odbora za družbene dejavnosti, je povedala, da so člani odbora 
obravnavali predlog proračuna za leto 2017 in predlagajo, da se  v proračunu Občine Črenšovci za leto 2017: 
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 zagotovijo  sredstva za nabavo pomivalnega stroja na Osnovni šoli Prežihovega Voranca Bistrica v višini 
5.000,00 EUR  - iz nerazporejenih sredstev; 

 zagotovi nekaj sredstev za zamenjave vrat v učilnicah Osnovne šole Franceta Prešerna Črenšovci kjer je 
problematika največja - iz nerazporejenih sredstev; 

 zagotovijo sredstva za prireditve ob 210 letnici šolstva v Črenšovcih v višini 2.000,00 EUR - iz nerazporejenih 
sredstev; 

 zagotovijo sredstva za morebitno negativno stanje v Osnovni šoli Franceta Prešerna Črenšovci v kolikor bo 
izkazano - iz nerazporejenih sredstev; 

 zagotovijo sredstva za povečanje materialnih stroškov šolam in sicer Osnovni šoli Franceta Prešerna 
Črenšovci za 20 % in Osnovni šoli Prežihovega Voranca Bistrica za 17 % - del iz sredstev namenjenih za 
tuje jezike šolam in iz nerazporejenih sredstev; 

 zagotovijo sredstva za kulturo v višini 11.980,00 EUR, to je znesek, ki je bil zagotovljen pred zmanjšanjem  - 
iz nerazporejenih sredstev; 

 zagotovijo sredstva za tradicionalne prireditve v višini 8.795,00 EUR, to je znesek, ki je bil zagotovljen pred 
zmanjšanjem - iz nerazporejenih sredstev. 

 
Vladimir Žalik, član OS in predsednik Odbora za infrastrukturo in komunalo, je predstavil stališče odbora za 
komunalo, ki podpira predlog proračuna občine ter predlaga naslednje dopolnitve: 

 z namenom zagotavljanja  tekočega vzdrževanja javnih objektov (mrliške veže, vaški domovi, pokopališča…) 
se  konto  4025032,  postavka tekoče vzdrževanje kinodvoran, VD, GD in ostalih objektov z 12.000,00 EUR 
poveča na  50.000,00 EUR; 

 za ureditev svetlobne signalizacije križišču lokalne in regionalne ceste na Srednji Bistrici naj se zagotovijo 
sredstva v  višini 4.000,00 EUR; 

 čim prej je izvesti razpis za izbiro izvajalca za izvedbo pločnikov (po predlogu VO Trnje) v Trnju, nato pa 
sprejeti odločitev na kakšen način (etapna izgradnja, aneks…) nadaljevati  z izvedbo dodatno predlagane 3. 
faze izgradnje pločnika v Trnju; 

 člani odbora ugotavljajo, da razpoložljiva proračunska sredstva ne omogočajo dodatnega financiranja v 
gasilsko opremo v letu 2017 (razen tega, kar je že v predlogu proračuna). 

 
Miha Horvat, član OS in predsednik Odbora za finance, proračun in gospodarske dejavnosti, je predstavil predlog 
odbora, ki predlaga sprejem  Programa prodaje premoženja občine Črenšovci v letu 2017, v katerega se vključi 
še prodaja vseh razpoložljivih neprofitnih stanovanj v občinski lasti. Prodaja se naj vrši po zakonsko dorečenih 
postopkih. Prav tako se v načrt prodaje vključi zemljišče, ki je v občinski lasti v Trnju – hišna številka 122 - po 
opravljeni cenitvi za katerega že obstaja potencialni interes. Če se med letom izkaže interes tudi po dodatnih 
odkupih kmetijskih in stavbnih zemljišč v lasti občine,  se bo program prodaje po potrebi dopolnjeval. Po prodaji 
še preostalih zemljišč v obrtni coni v skupni površini 2,4 ha, ki so v tem trenutku še na razpolago potencialnim 
investitorjem, se bo pristopilo k razširitvi obrtne cone oz. odločilo o nadaljnjih postopkih odkupa dodatnih parcel 
občine, ki so v privatni lasti. Znesek rezerviranih sredstev je po mnenju članov odbora relativno visok, glede na 
dejanske cene izgradnje pločnika na Gornji Bistrici v letu 2016. Glede na to, da je projektna dokumentacija za 
izgradnjo dveh odsekov pločnikov v Trnju že končana, predlagamo, da se razpis za izbiro izvajalca za ta dva 
odseka izvede čim prej, saj je v začetku leta pričakovati ugodnejše ponudbe potencialnih izvajalcev. Na osnovi 
rezultatov razpisa se potem ugotovi, na kakšen način (etapna izgradnja, aneks …) nadaljevati z izvedbo dodatno 
predlagane 3. faze izgradnje pločnika v Trnju. Za omenjeno 3. fazo odbor predlaga takojšnje naročilo izdelave 
projektne dokumentacije. Odbor je podprl predlog Odbora za komunalo in infrastrukturo, ki je predlagal povečanje 
konta 4025032 - tekoče vzdrževanje ostalih objektov v lasti občine, iz prvotnih 12.000,00 € na 50.000,00 €,  s 
tem, da je potrebno narediti popis vseh pomanjkljivosti na vseh javnih objektih in določiti prioritete. Člani odbora 
predlagajo, da se za te namene sredstva rezervirajo v vsakokratnem letnem proračunu tudi v prihodnje. Sredstva 
v višini 38.000,00 € bi se naj zagotovila iz mase nerazporejenih sredstev, ki znašajo v predlogu proračuna cca. 
72.000,00 €. Člani odbora so bili tudi  mnenja, da se po sklepu, ki so ga sprejeli na prejšnji seji odbora, s 
financiranjem nabav iz občinskega proračuna za potrebe PGD nadaljuje po zaključku nabave cisterne za PGD 
Črenšovci. Omenjene pobude za sofinanciranje nabav opreme s strani  prostovoljnih gasilskih društev bodo 
predmet razprav pri sprejemanju proračunov v prihodnjih letih. Odbor za proračun in finance potrjuje predlog 
proračuna za leto 2017 z naslednjimi dopolnitvami: 
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 iz proračunske rezervacije – konto 4208 se nameni 38.000,00 € dodatnih sredstev na konto 4025032 - 
tekoče vzdrževanje ostalih objektov v lasti občine;  

 iz proračunske rezervacije – konto 4208 se nameni 10.000,00 € za zagotovitev lastnega deleža občine pri 
projektu LAS; 

 iz proračunske rezervacije – konto 4208 se nameni 4.000,00 € sredstev za izdelavo projektne dokumentacije 
za izgradnjo 3. odseka pločnika v Trnju;  

 iz proračunske rezervacije – konto 4208 se zagotovijo sredstva za prireditve ob 210 letnici šolstva v 
Črenšovcih v višini 2.000,00 EUR; 

 iz proračunske rezervacije – konto 4208  se zagotovi 4.000,00 € za ureditev svetlobne signalizacije križišču 
lokalne in regionalne ceste na Srednji Bistrici; 

 iz proračunske rezervacije – konto 4208 se zagotovi dodatno 5.000,00 € (10.000 € je že zagotovljenih na 
postavki 4206-Odkup zemljišč ) za izdelavo tehnične dokumentacije za  povezavo obeh odsekov pločnika na 
Gornji Bistrici, ki je bil izgrajen v preteklem letu;  

 preveč planirana sredstva na postavki 4133005 - Tuji jezik za OŠ se sredstva v višini cca. 6.000,00 € 
prerazporedijo na materialne stroške OŠ. 

 
Anton Radman, član OS, je predložil k proračunu amandma, ki glasi: »V proračunu se doda nova postavka za 
nakup vozila GVM za prevoz  moštva za potrebe PGD Dolnja Bistrica, orientacijska vrednost 38.000,00 EUR.« 
Pojasnil je, da je obljuba občine dana že v preteklosti, da bo društvu, ki zagotovi 50 % sredstev za nabavo 
gasilskega vozila, razliko zagotovila občina.  
 
Župan je povedal, da Gasilska zveza ni poslala nobenega dokumenta glede nabave vozila za PGD Dolnja 
Bistrica in da bi bilo potrebno upoštevati stališče Odbora za finance, proračun in gospodarske dejavnosti, da se 
najprej reši nabava vozila za PDG Črenšovci, potem pa naprej po planu GZ. 
 
Anton Radman, član OS, je bil mnenja, da je zaradi zagotovitve prometne varnosti največja potreba po pločniku v 
Trnju na relaciji Žižki – Trnje – Odranci in bi se moral na tej relaciji graditi pločnik, ne pa da del omenjene  relacije 
ni v prvem planu. 
 
Župan je pojasnil javno stališče VO Trnje in povedal, da bo izgradnja pločnika potekala po fazah glede na 
finančna sredstva.   
 
Dušan Utroša, član OS, je povedal, da je proračun tak kot je in da je osebno razočaran, da nas ne zanima 
globina proračuna in bi se postavke še dalo spremeniti. Dejstvo je, da delamo na pamet, brez strategije . V tem 
mandatu nismo naredili nobene kako bomo gospodarili. Razvoja turizma tako rekoč ni, prav tako skrb za starejše  
in mlade ter njihovo prihodnost. Proračun bi lažje oblikovali, če bi imeli strategijo in sedaj ne bi razpravljali o 
trasah pločnika. Predlogi vaških odborov niso bili upoštevani in zdi se mu, da so sestanki s člani vaških odborov 
bili bolj zadeva piara, da so pač bili. Kar se tiče LAS je mnenja, da bi bilo potrebno predloge, ki so bili dani 
proučiti, se o njih uskladiti, se prijaviti na razpis in tudi sofinancirati. Povedal je, da je že zadnjič rekel, da  želi 
videti plan vzdrževanja občinskih cest, saj se mu ta postavka zdi velika, vendar plana ni dobil. Menil je, da pri 
projektu pločnika v Trnju ni bil celovit pristop, predviden znesek je prenapihnjen in ne obravnava vseh vaščanov 
Trnja enako. Prepričan, da bodo zaradi tega nastali nepotrebni in višji stroški kot, če bi bil to združen projekt.  V 
nadaljevanju je opozoril, da je potrebno videti resnične potrebe društev, zavodov, župnije in vseh subjektov, ki se 
napajajo iz občinskega proračuna in spomnil na leto 2012, ko se je pri vlaganju v gasilstvu odprla »pandorina 
skrinjica«, zdaj pa denarja ni in ostaja slabo vzdušje v organizaciji, ki je bila nekoč najmočnejša. Presenečen je 
tudi pri predstavljenih projektih, kjer so prisotni vedno eni in isti izvajalci. Zdi se mu, da se proračun pripravlja po 
principu biti vsem všečen in se ne izpostavljati. Povedal je, da so za to krivi tudi svetniki, ker se takšne zadeve 
dopuščajo in ne spregledajo. Takšnega načina ne podpira in ga hudo moti. 
 
Župan je povedal, da je proračun odvisen od višine sredstev, ki jih imamo na razpolago. Tako iz naslova primerne 
porabe občini ostaja na razpolago v letu 2017, na podlagi določene primerne porabe, v višini  2,142.290,00 €, s 
predvidenimi lastnimi prihodki in zagotovljenimi zunanjimi viri, ter z upoštevanjem t.i. prenesenih neporabljenih 
sredstev iz leta 2016 v višini cca. 245.148,74 € skupno 2,920.540,45 €. 
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V upoštevanju teh dejstev in glede na to, da tudi lastni viri ne morejo biti bistveno večji od že uvedenih obveznosti 
občanov, je proračun restriktivno naravnan v smeri zmanjšanja mase sredstev pretežno transferno naravnane po 
področjih, kjer je še nekaj relativne avtonomnosti pri odločanju, z namenom, da se zagotovi vsaj nekaj sredstev 
investicijsko naravnanih, da je proračun uravnotežen, da se ne predvideva novih zadolževanj, razen 
eventualnega koriščenja povratnega dela sredstev v skladu z 21. in  23. čl. ZFO, da se omejijo transferi na 
osebno raven, pri čemer je seveda jasno, da se vsi podani predlogi s strani različnih predlagateljev niso mogli 
upoštevati. Upamo na še kakšne korekcije finančnih sredstev tekom leta, ki jih bomo prerazporedili v rebalansu 
proračuna. Nekaj zadev je že nakazanih. Plan vzdrževanja cest je pripravljen in ga je možno videti, lahko pa se 
sproti obvešča kam gredo sredstva s te postavke.   
 
Miha Horvat, član OS, je povedal, da se delno strinja s svetnikom Dušanom Utrošem, da ima vsaka sfera od 
kulture, športa, šolstva, gasilstva svoja pričakovanja in da je težko sestaviti proračun s katerim bi bili vsi 
zadovoljni. tudi zaradi tega, ker je povprečnina občutno nižja od tiste, ki bi jo občina potrebovala oziroma od 
obveznosti, ki se od občine pričakujejo. Kljub temu pa je mnenja, da lahko s pozitivizmom gledamo na proračun 
za leto 2017 glede na to, da imamo planirano izgradnjo pločnika v Trnju, energetsko sanacijo vrtca na Bistrici in 
Kleklovega doma, sredstva namenjena v nabavo gasilske opreme in sredstva za vzdrževanje objektov v občinski 
lasti, pri katerih bi bilo potrebno narediti konkreten in korekten popis in določiti prioritete. Upa, da bomo na 
razpisih za energetsko sanacijo uspešni, prav tako, da bomo uspešni pri delitvi dobička Pomurskih lekarn ter da 
bo na razpisu za sredstva uspešno tudi PGD Črenšovci, saj bodo s tem prišla sredstva tudi na občino, ki se bodo 
lahko pametno porabila.   
 
Boris Kreslin, član OS, je povedal, da smo pri vseh projektih strokovnjaki v smislu, da delamo na polovico 
oziroma si del investicij puščamo za naslednja leta ter navedel nekaj primerov: pri vrtcu na Bistrici se ni planiralo 
parkirišče, pri sanaciji šole se ni vključila še sanacija kuhinje, pločnik na Gornji Bistrici ni povezal odseka s 
kolesarsko stezo, da bi lahko govorili o varni poti, prav tako bi bilo potrebno pred pripravo dokumentacije slišati 
mnenje vaškega odbora in razmišljati o eno nivojskem pločniku ali pa tretji varianti. Mnenja je bil, da bi bilo nujno 
potrebno urediti prometni režim pri šoli in vrtcu in da bi se prioriteta morala dati temu, ne pa obnovi učilnic. Morali 
bi poskrbeti za varno pot učencev in občanov. Soglaša s predlogom odbora za finance, da se pri vzdrževanju 
objektov v občinski lasti dela upošteva korektni plan oziroma dogovor. Za izgradnjo pločnika v Trnju je prepričan, 
da je predračunska vrednost precej navita, prav tako ni prav, da se del pločnika dela v drugo stran in da se ne 
dela v celoti odsek, ki je najbolj prometno obremenjen.  Povedal je, da podpira izgradnjo pločnikov v občini, ki 
prav gotovo prispevajo k varnejšemu prometu, vendar v normalnih cenovnih razredih in po kategorijah, tam kjer 
so najbolj potrebni. Povedal je, da podpira amandma svetnika Antona Radmana o nakupu vozila za prevoz 
moštva PGD Dolnja Bistrica. 
 
Župan je povedal, da je z vidika prometne varnosti relativno dobro poskrbljeno za prometno varnost, da imamo 
na nivoju občine varne prometne poti v šolo vedno v prioriteti in tudi v perspektivi nam bo prioriteta varnost v 
cestnem prometu, predvsem na odsekih ki vodijo v šolo.  
 
Stanko Bohnec, član OS, je bil mnenja, da je izgradnja pločnika na Gornji Bistrici z dvignjenim robnikom dobra in 
boljša kot če bi bil eno nivojski. Odsek ceste o kateri je govoril svetnik Boris Kreslin  je zelo nevaren, še posebej 
ker je dovoljena hitrost 90 km/uro in bi ga bilo potrebno vključiti v prioriteto varnih šolskih poti. Pri prometni 
varnosti oziroma pri varnih poteh v šolo je potrebno še marsikaj storiti, upoštevati priporočila Sveta za preventivo 
in vzgojo v cestnem prometu in ugotovitve štetja prometa, ki smo ga opravili pred leti. 
Povedal je, da bo amandma za nakup gasilskega vozila podprl iz razloga, ker se tudi pred petimi leti ni 
upoštevalo mnenje Gasilske zveze Črenšovci in so se v vseh petih letih nabavljala gasilska vozila. Zadeva je 
identična zadevi izpred petih let, ko je bila nabava gasilskega vozila za PGD Žižki izsiljena ob sprejemu 
proračuna. Zanima ga ali so se cene vozil v petih letih toliko povišale. Dobro bi bilo imeti na mizi predračunsko 
vrednost vozila.  
 
Miha Horvat, član OS, je bil mnenja, da če so se nabavljala vozila v drugih gasilskih društvih, se naj nabavi   
vozilo tudi za PGD Dolnja Bistrica ter v naslednjih letih tudi ostala društva kjer je potreba, vendar  predlagani  
amandma ne moremo sprejeti oziroma ga vključiti v predlog proračuna, ki je pred nami, saj mora biti proračun 
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izravnan. Upa pa, da se v teku leta prilijejo še kakšna sredstva (npr. iz dobička Pomurskih lekarn) in predlaga, da 
se sofinanciranje nabave vozila v tem primeru vključi v rebalans proračuna za leto 2017. 
 
Anton Radman, član OS, je bil mnenja, da bi se dalo najti še kakšne rezerve v proračunu in predlagal, da se 
amandma sprejme s tem, da ni nujno, da se gre v nakup takoj oziroma, da se izglasuje pogojni sklep o nakupu 
vozila iz naslova sredstev od prodaje stvarnega premoženja občine ali iz drugih virov, kajti prepričan je, da 
rezerve so, npr. pri nakupu pohištva v šolah.  
 
Župan je ponovno pojasnil, da se v primeru sprejema  amandmaja morajo sredstva za nakup najti danes, kajti 
proračun mora biti izravnan. 
 
Dušan Utroša, član OS, je povedal, da je nekaj takega pričakoval, ne sicer v obliki amandmaja, je pa na zadevo 
nabav gasilskih vozil opozarjal že leta 2012 in predvideval, da se bo to zgodilo. Strinja se, da se nakup 
avtomobila vključi v proračun za leto 2017.  Kar se tiče sofinanciranja nakupa vozila ima rešitev in to kar dve 
naenkrat. Predlaga, da se nakup vozila za PGD Dolnja Bistrica v višini 50 % financira iz sredstev, ki se bodo 
vrnila v proračun iz naslova zaščite in reševanja, prav tako predlaga, da se iz teh sredstev nabavijo zaščitne 
obleke za gasilce, ki so nujno potrebne, prav tako v višini 50 %. Zagotovi lahko, da je PGD Črenšovci naredilo 
vse, da bo del sredstev za nakup vozila vrnjen in da bo to prvi primer v občini, da društvo vrača sredstva nazaj v 
proračun. Drugo leto pa se nakup vozil izvede še za PDG Srednja Bistrica in PGD Gornja Bistrica in se s tem 
zaključi nekakšno temačno obdobje. 
 
Župan je predlagal, da se počaka do rebalansa in se takrat OS odloči v kaj bo razporedil sredstva. Generalno 
gledano, občina v gasilstvo veliko vlaga in z gotovostjo lahko pove, da v bližini ni občine, ki bi gledano 
procentualno na višino proračuna toliko sredstev namenjala za gasilsko opremo.   
 
Anton Horvat, član OS, je povedal, da je Odbor za proračun, finance in gospodarske dejavnosti na podlagi 
zapisnikov predhodnih odborov, Odbora za družbene dejavnosti in Odbora za infrastrukturo in komunalo, 
soglasno sprejel sklepe, ki jih predlaga občinskemu svetu v sprejem in zato predlaga, da se proračun s predlogi 
odbora sprejme z rebalansom pa se bomo odločali o nadaljnjih nabavah. Mnenja je, da je izgradnja pločnika v 
Trnju zelo dobra rešitev z vidika varnosti v cestnem prometu, saj se je tam promet bistveno povečal in da se 
pristopi, če bodo sredstva dopuščala, takoj tudi k izgradnji 3. faze pločnika.  
 
Mag. Roman Kolenko, član OS, je povedal, da so na odboru za finance bili glede dopolnitve predloga proračuna 
soglasni, sedaj so pa predlogi istih svetnikov, ki so člani odbora, drugačni. Sam podpira sklepe, ki jih je podprl na 
odboru, kar pa ne pomeni, da ne podpira nakupa gasilskega vozila tudi za PGD Dolnja Bistrica in Srednja 
Bistrica. Vozilo jim tako kot ostalim društvom pripada, vendar bi se naj financiralo iz občinskega proračuna  po 
zaključku nabave cisterne za PGD Črenšovci oziroma, da o tem odločamo pri obravnavi rebalansa proračuna, ko 
se bodo morda prihodki proračuna povečali iz naslova uspešne kandidature PGD Črenšovci na razpisu za 
sredstva iz naslova zaščite in reševanja in iz naslova delitve dobička Pomurskih lekarn. Moti ga, da nimamo na 
mizi predračuna za vozilo. Strinja se z mnenjem svetnika Dušana Utroša, da bi sprejem proračuna bil 
enostavnejši in transparentnejši, če bi občina imela strategijo razvoja športa, kulture, turizma, tako pa eno leto 
sredstva društvom, organizacijam in javnim zavodom jemljemo, drugo leto pa dobi tisti, ki je močnejši. S takšnim 
načinom se ne strinjam. Podpira izgradnjo tudi 3. faze pločnika v Trnju, tako kot je bilo dogovorjeno na odboru za 
finance, o višini investicije pa bi se odločali v rebalansu proračuna, ko bo projekt narejen in znana tudi vrednost. 
 
Vladimir Žalik, član OS, je povedal, da bi pred pripravo projektne dokumentacije izgradnje pločnika v Trnju morali 
tudi svetniki dobiti informacijo o nameravani graditvi pločnika in bi v projektni dokumentaciji izgradnje pločnika v 
Trnju morala biti zajeta tudi že 3. faza, saj je to odsek ceste, ki je najbolj kritičen na tej relaciji. Podpira gradnjo 
pločnika predvidenega tudi v 1. fazi, saj je ta odsek ob srečavanju dveh vozil za pešce in kolesarje nevaren, 
vendar bi bilo prav, da bi investicija istočasno zajela vse tri predlagane odseke. Predlagal je, da se k reševanju 
prometne varnosti v občini pristopi celovito in ponovno predlagal, da občina vztraja pri ureditvi krožnega prometa 
na križišču Trnje – Odranci, saj je kljub novi signalizaciji že prišlo do prometnih nesreč. Opozoril je, da so pred 
štirimi oziroma petimi leti, bila iz proračuna občine zagotovljena sredstva za izplačilo odpravnin zaposlenim v 
vrtcu na Bistrici v višini 12.000,00 €, letos pa se v proračun ni vključilo 6.000,00 € za odpravnino ob upokojitvi 
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zaposlene v vrtcu v Črenšovcih in ga zanima zakaj nastajajo dvojna merila. Strinjal se je, da je potrebna nabava 
vozila za PGD Dolnja Bistrica in predlagal, da se izoblikuje predlog in stališče, da se za ta namen zagotovijo 
sredstva v rebalansu proračunu, ko bodo ta na razpolago. O tem se naj sprejme poseben sklep.         
 
Župan je povedal, da je cesta na kateri se predlaga krožni promet regionalna in občina v to cesto ne more 
posegati, smo pa že večkrat na DDC poslali zahtevo za izgradnjo krožnega križišča, ki je bilo planirano ob 
izgradnji pomurske avtoceste a se ni realiziralo. Glede odpravnin ob upokojitvi zaposlenih v vrtcu je povedal, da 
so v preteklosti bila vrtcu na Bistrici kot tudi vrtcu v Črenšovcih nakazana sredstva za odpravnine. Ker pa smo 
naknadno ugotovili, da  5. člen Pravilnika o metodologiji za oblikovanje cen programov v vrtcih, ki izvajajo javno 
službo določa, da so pri elementu stroški dela vključene tudi odpravnine ob upokojitvi in je torej odpravnina že 
vkalkulirana v ekonomsko ceno vrtca in ni pravne osnove, da se znesek odpravnine nakazuje šoli še dodatno iz 
občinskega proračuna.  
 
Anton Radman, član OS, je povedal, da so odbori občinskega sveta, ki predlagajo in dajejo mnenja eno, drugo pa 
je občinski svet, ki odloča. Glede pločnika v Trnju je povedal, da bi VO Trnja moral narediti plan, da se dela 
najprej tam kjer je najbolj kritično. Moti ga planiranih 15.000,00 € za delovanje medobčinskega inšpektorata, ki je 
povečal število zaposlenih in bi moral stroške svojega dela ustvariti sam. Glede nabav gasilskih vozil je predlagal, 
da bi se ta nabavila brez nalepk PGD in bi jih uporabljala lahko šola, društva in gasilci. Soglaša, da se za 
sofinanciranje nabave vozila za potrebe PGD Dolnja Bistrica sprejme zavezujoč sklep. 
 
Župan je pojasnil, da je število zaposlenih (dva) v medobčinskem inšpektoratu potrjeno s sistemizacijo, plače so 
predpisane. Kot soustanovitelj krijemo sorazmerni del plač zaposlenih na inšpektoratu.  
 
Boris Kreslin, član OS, je predlagal, da se izven proračuna sprejme sklep, da se sredstva iz naslova pridobljenih 
sredstev zaščite in reševanja razporedijo za nabavo vozila za PGD Dolnja Bistrica. 
 
Dušan Utroša, član OS, je predlagal, da se v razvojni projekt za letošnje leto vključi sofinanciranje gasilskega 
vozila za PGD Dolnja Bistrica, v letu 2018 pa sofinanciranje gasilskih vozil za PGD Srednja Bistrica in PGD 
Gornja Bistrica. Za sofinanciranje vozila za PGD Dolnja Bistrica se naj sprejme pogojni sklep, da se sredstva 
zagotovijo v rebalansu proračuna. 
 
Anton Horvat, član OS, je povedal, da je iz razprave jasno, da se nabavi gasilskega vozila za potrebe PGD Dolnja 
Bistrica ne nasprotuje. Proračun je živa materija, zato se potrudimo vsi, da na prihodkovni strani pride med letom 
do več dodatnih sredstev in se sofinanciranje potrdi ob obravnavi rebalansa proračuna za letošnje leto. 
 
Po končani razpravi so člani Občinskega sveta Občine Črenšovci soglasno sprejeli naslednje sklepe. 
 
SKLEP štev. 0320-19/2017-123: 
Predlog proračuna Občine Črenšovci za leto 2017 se dopolni z naslednjimi postavkami: 

 iz proračunske rezervacije – konto 4208 se nameni 38.000,00 € dodatnih sredstev na konto 4025032 - 
tekoče vzdrževanje ostalih objektov v lasti občine;  

 iz proračunske rezervacije – konto 4208 se nameni 10.000,00 € za zagotovitev lastnega deleža občine 
pri projektu LAS; 

 iz proračunske rezervacije – konto 4208 se nameni 4.000,00 € sredstev za izdelavo projektne 
dokumentacije za izgradnjo 3. odseka pločnika v Trnju;  

 iz proračunske rezervacije  –  konto 4208 se zagotovijo sredstva za prireditve ob 210 letnici šolstva v 
Črenšovcih v višini 2.000,00 EUR; 

 iz proračunske rezervacije – konto 4208 se zagotovi 4.000,00 € za ureditev svetlobne signalizacije 
križišču lokalne in regionalne ceste na Srednji Bistrici; 

 iz proračunske rezervacije – konto 4208 se zagotovi dodatno 5.000 € (10.000 € je že zagotovljenih na 
postavki 4206 - Odkup zemljišč) za izdelavo tehnične dokumentacije za  povezavo obeh odsekov 
pločnika na Gornji Bistrici, ki je bil izgrajen v preteklem letu;  
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 preveč planirana sredstva na postavki 4133005 - Tuji jezik za OŠ se sredstva v višini cca. 6.000,00 € 
prerazporedijo na materialne stroške OŠ Franceta Prešerna Črenšovci. 

 
SKLEP štev. 0320-19/2017-124: 
Občinski svet Občine Črenšovci sprejme predlog Odloka o proračunu Občine Črenšovci za leto 2017. 
 
SKLEP štev. 0320-19/2017-125: 
Občinski svet Občine Črenšovci sprejme predlog Program prodaje stvarnega premoženja Občine 
Črenšovci za leto 2017. 
 
Ad/5 
Stanko Bohnec, član OS in predsednik Komisije za mandatna vprašanja, volitve in imenovanja, je povedal, da je 
komisija bila seznanjena s predlogom, da se zaradi daljšega bolniškega staleža Darinke Horvat Sarjaš, ki je bila 
imenovana za predstavnico ustanovitelja Občine Črenšovci v Svetu zavoda Pomurske lekarne Murska Sobota za 
mandat od 2017 naprej, podaljša mandat sedanjemu predstavniku Antonu Horvatu. Ker Svet zavoda obravnava  
in se odloča o pomembnih odločitvah tudi za Občino Črenšovci komisija predlaga, da Občinski svet sprejme sklep 
s katerim se podaljša mandat Antonu Horvatu. 
 
Anton Horvat, član OS, se je zahvalil za zaupanje in  povedal, da je seja Sveta zavoda Pomurske lekarne jutri in 

da upa, da bodo predstavniki v svetu zavoda zadevo zaključili.  

Dušana Utroša, člana OS, je zanimalo kakšna so razmerja glasov med občinami v Svetu zavoda Pomurske 

lekarne. 

Anton Horvat, član OS, je povedal, da ima vsak ustanovitelj enega predstavnika in tako tudi glas pri odločanju. 

Člani Občinskega sveta Občine Črenšovci so soglasno sprejeli SKLEP štev.  0320-19/2017-126: 
Predstavniku Občine Črenšovci Antonu Horvatu iz Žižkov 67, 9232 Črenšovci, se mandat v Svetu zavoda 
Pomurske lekarne Murska Sobota podaljša za tri mesece od dneva sprejema tega sklepa. 
 
Ad/6 
Anton Radman, član OS, je predlagal sprejem sklepa o nakupu vozila GVM za prevoz moštva za potrebe PGD 
Dolnja Bistrica. 
 
Člani Občinskega sveta Občine Črenšovci so soglasno sprejeli naslednji SKLEP štev.  0320-19/2017-127: 
Občinski svet soglaša oziroma podpira investicijo PGD Dolnja Bistrica o nakupu vozila GVM za prevoz 
moštva za potrebe PGD Dolnja Bistrica in bo poskušal zagotoviti sredstva v rebalansu proračuna Občine 
Črenšovci za leto 2017. 
 
Anton Radman, član OS, je predlagal, da  bi občina začela postopek ustanovitve komunalnega podjetja namesto 
režijskega obrata. Menil je, da bi bilo to smotrno in da so nekatere občine ustanovila komunalna podjetja, ki dobro 
funkcionirajo. 
 
Župan je povedal, da je mišljenja, da je režijski obrat dobra rešitev za občino, da pa je predlog potrebno temeljito 
proučiti kaj vse bi se prek tega podjetja delalo in pripraviti analize iz kakšnih virov bi podjetje pridobivalo prihodke, 
kajti pomembno je, da podjetje posluje uspešno. Pozna občine kjer komunalno podjetje dobro deluje, pozna pa 
tudi občine, ki je podjetje zaprlo. 
 
Stanka Bohneca, člana OS,  je zanimalo kaj se misli z bivalnim kontejnerjem, ki od sredine decembra ni v uporabi 

in je postavljen na privatnem zemljišču na Gornji Bistrici. 

Stanko Lebar je pojasnil, da bivalni kontejner, ki je last občine, ni postavljen na privatni parceli in da se bo videlo 

ali bo tudi v poletnih mesecih najemnik želel ostati v domski oskrbi. 
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Dušan Utroša, član OS,  je povedal, da  je županu in nekaterim svetnikom poslal kar nekaj dopisov. Na nekatere 
je dobil odgovor, na druge ne, predvsem pa ga zanima glede vodovoda ali so bile odpravljene vse ugotovljene 
pomanjkljivosti do roka, to je 17.1.2017, ko se je iztekla bančna garancija, ali smo jo unovčili ali pa ni bilo potrebe 
po unovčitvi. Za oživitev Kleklove fundacije bo kontaktiral pristojne, saj sredstva na računu so in se naj dajo tistim, 
ki to potrebujejo. Zanimalo ga je tudi kako je z orodjarnico ob gasilsko-vaškem domu v Črenšovcih oz. o tem kar 
je bilo lani sprejeto. 
 
Župan je pojasnil, da je nadzorni inženir izdal potrdilo kot končni dokument s katerim je zadevo o dokončanju 
projekta verificiral. Napake, ki so bile ugotovljene je izvajalec popravil in po besedah nadzornega inženirja zadevo 
za celoten sistem vodovodnega omrežja A rešil. Potrdilo o izvedbi pomeni, da je projekt končan v finančnem in 
operativnem smislu, obvestili smo Ministrstvo za okolje in prostor. Bančne garancije se niso unovčevale. S strani 
izvajalca so dana jamstva za garancijsko dobo dveh let. Sistem je brezhiben in dela. Na vprašanje Dušana 
Utroša, člana OS, ali v prihodnjih letih ne bo potrebnega vlaganja v vodovodni sistem je župan povedal, da je na 
vidiku namestitev avtomatska klorirne naprava v vodohramu v Črenšovcih in Dobrovniku kar je dodaten strošek in 
bo bremenil vodarino ali omrežnino. Nadalje je župan pojasnil, da je občina soustanoviteljica Kleklove fundacije, 
ki pa ima svoje organe in je nanje  potrebno postaviti vprašanja. V februarju poteče rok, ko se bo lastništvo 
gasilsko-vaškega doma v Črenšovcih lahko preneslo nazaj na PGD Črenšovci v 50 % deležu. Takrat se bo odprlo 
tudi vprašanje kdo bo investitor orodjarnice. Verjetno bo predlog šel v smer, da bo investitor društvo, sicer pa se 
bo o tem odločalo na OS. V lanskem letu transfera na društvo ni bilo možno dati, saj občina ni mogla biti 
investitor zaradi pogodbenih obveznosti z Agencijo za kmetijske trge.  
 
Dušan Utroša, član OS, je pripomnil, da bodo zadeve (orodjarnica), ki so si jih zastavili in potrdili v letu 2016 tudi 
končali, skupaj, v ustreznem sofinanciranju ene in druge strani.     
 
Miha Horvat, član OS, je povedal, da je svetniška skupina NSi predlagal, da se občina prijavi na Javni poziv za 
pridobitev nepovratnih finančnih spodbud za polnilne postaje za električna vozila. Preko javnega poziva, ki ga 
razpisuje Eko sklad (44SUB-EVPOL16),  je možna pridobitev 100 % nepovratnih sredstev za ta namen. 
Prav tako je svetniška skupina NSi predlagala, da občina sprejme ustrezne odloke in pravilnike o mladih in za 
mladino, občinski program za mladino, ustanovi delovno ali posvetovalno telo za mladinska vprašanja in finančno 
ter infrastrukturno podpre programe v mladinskem sektorju, da se bo približala mladim ter si bo na osnovi tega 
lahko pridobila certifikat Mladim prijazna občina.   
Predlagal je, da se gradivo za odbore občinskega sveta posreduje v elektronski obliki saj je kot predsednik 
Odbora za finance in kot član Odbora za infrastrukturo in komunalo prejel dva tiskana predloga proračuna, ki je 
kar obsežno gradivo. 
 
Župan je povedal, da je seznanjen z razpisom Eko sklada na katerega se lahko prijavi občina, če zagotovi 
naslednje pogoje za vzpostavitev polnilne postaje za električna vozila, in sicer:  izgradnjo priključno merilnega 
mesta, ob pogoju, da nimajo obstoječega priključnega mesta;  dva (2) parkirna prostora za polnjenje dveh vozil 
hkrati;  ustrezno talno označbo, vključno s prometnim znakom. Priznani stroški naložbe vključujejo strošek 
nakupa nove polnilne postaje brez DDV. Priznani stroški ne vključujejo stroškov ukrepov, ki jih mora zagotoviti 
občina vlagateljica ( priključnega merilnega mesta, dveh parkirnih prostorov za polnjenje vozil in  ustreznih talnih 
označb). Višina nepovratne finančne spodbude znaša do 100 % vrednosti cene za posamezno polnilno postajo, 
ki ne vključuje DDV, vendar ne več kot 3.000,00 EUR za posamezno AC polnilno postajo. Glede programa za 
mladino je predlagal, da je to tematika za razpravo na Odboru za družbene dejavnosti. 
 
Dušan Utroša, član OS,  je povedal, da je nekoč delovalo v občini Združenje mladine občine Črenšovci (ZMOČ). 
 
Ker je bil dnevni red izčrpan je župan sejo zaključil ob 19.35   
 
Seja je posneta z diktafonom in shranjena na spominskem mediju, ki se hrani v upravi Občine Črenšovci. 

 
Zapisnik sestavila:                                                  Sejo vodil: 
Jožica CIGAN                          Anton TÖRNAR, župan 
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